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Stimate domnule președinte,

Prin Decizia nr. 1691/23.09.2019 și prin Deciziile nr. 1913 si 1914 din data de 14.11.2019, 

Autoritatea Națională de Reglementare în Domeniul Energiei (A.N.R.E.) a decis următoarele:

- Retragerea Licenței nr. 1837 de operare a sistemului de distribuție a gazelor naturale și retragerea 

Licenței nr. 1838 de furnizare a gazelor naturale acordate societății OTTO GAZ S.R.L., astfel încât 

de la data de 2 decembrie 2019 societatea OTTO GAZ SRL nu mai are dreptul să opereze sistemul 

de distribuție și, respectiv, să furnizeze gaze naturale utilizatorilor de pe raza orașului Otopeni;

- Desemnarea societății PREMIER ENERGY S.R.L. să preia și să asigure continuitatea operării 

sistemului de distribuție și de furnizare a gazelor naturale pe raza orașului Otopeni, pentru o perioada 

de 2 ani, începând cu data de 02.12.2019.

” Această schimbare nu va avea efecte negative asupra populației, prețul pentru furnizarea gazelor 

naturale către clienții casnici ai orașului Otopeni va rămâne neschimbat, acesta fiind în prezent de 

114,00 lei MWh fără TVA.” - promite primăria Otopeni.



Ulterior deciziilor ANRE, cei doi furnizori de gaze au dus campanii pentru convingerea cetățenilor 

să semneze contracte pe piața liberă, fără a fi prezentată aproape deloc varianta în care aceștia puteau 

fi preluați de către Premier Energy pe tariful reglementat.

Ca urmare a acestor campanii, o parte a cetățenilor au încheiat contracte cu Premier Energy, iar o altă 

parte (aproximativ 4800 de cetățeni) au încheiat contracte cu firma Otto Gaz.

Transferul de abonați a avut loc în lunile noiembrie-decembrie, însă în luna ianuarie, cetățenii care 

semnaseră contract cu compania Otto Gaz, au primit facturi de la Premier Energy în care apărea și 

informarea privind debranșarea de la rețeaua de gaze în cazul neachitării facturii.

Având în vedere cele prezentate mai sus, vă rog să mă informați dacă societatea Otto Gaz are dreptul 

de a încheia contracte și a furniza gaze sau dacă societatea Premier Energy nu a furnizat indicii de 

concura?

De asemenea, aș sori să clarificați situația contractuală între Premier Energy și Otto Gaz care 

deservesc cetățenii în aceleași condiții.

Solicit răspuns scris.
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